Notice No.: 2122072



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

14 January 2022

Dear Parents,

Arrangement of lessons from 18 January 2022 (S5)

The COVID-19 Omicron variant has been spreading in Hong Kong recently. To avoid students having lunch in school and to cut down the risk of infection, face-to-face lessons will only be conducted in the morning from 7:53 a.m. to 1:00 p.m. starting from 18 January 2022 until further notice.

Lessons in the afternoon will be conducted online. Please note that to allow sufficient time for students to travel back home, the lessons from 2:00 p.m. to 2:30 p.m. will be cancelled. Afternoon online lessons will begin at 2:45 p.m. and end at 3:45 p.m.

If you have any enquiries, please approach the class teachers.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal

Notice No.: 2122072



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel : 2817 1764

Fax : 2855 8420

敬啟者:

二零二二年一月十八日起的課堂安排(中五)

2019 冠狀病毒病 Omicron 變異病毒株最近在本港傳播,令疫情可能急速惡化。為減低學生留校用膳所承擔的風險,中五級將由 2022 年 1 月 18 日起改為半日制面授課堂,上午上課時間為上午七時五十三分至下午一時正,下午則改為網上常規課堂,直至另行通知。

為了讓學生有足夠時間回家上課,原定於下午二時至二時三十分之課堂將取消。下午常規課堂將透過網上進行,時間為下午二時四十五分至三時四十五分。

如有垂詢,請聯絡班主任。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二二年一月十四日